
Protokół Nr XLI/ 06

z obrad sesji  Rady Miejskiej w Miliczu w dniu 29 czerwca 2006 r.

Obrady rozpoczęły się o godz. 14,00 i przewodniczył im  Przewodniczący Rady Edward 
Rybka. W obradach uczestniczyło 18 radnych, nieobecni na sesji radni: Stefan Hołobyn – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i  Edmund Bienkiewicz, spóźnił się radny Artur Gajowy. 

Lista obecności – zał. nr 1 

     W punkcie 1  ppkt  2  porządku obrad –  rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany 
porządku obrad  - Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza o 
wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  Rady  projektu  uchwały  w  sprawie: 
regulaminu  określającego  wysokość  stawek  dodatków  oraz  szczegółowe  warunki  ich 
przyznawania sposób  obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  oraz za 
godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i  placówkach 
prowadzonych  przez  Gminę  Milicz  na  rok  2006  –  zaproponował,  aby  ten  projekt 
uchwały umieścić w punkcie 5 ppkt 2, a dotychczasowy zapis oznaczyć jako pkt 5 ppkt 
1.

Poinformował  także,  że  została  wycofana  skarga  na  działalność  Dyrektora  PZZLA. 
Składający  skargę   został  na  Komisji  Oświaty przeproszony za zaistniałą  sytuację  co  Go 
usatysfakcjonowało, wycofał skargę i   w związku z tym sprawa stała się bezprzedmiotowa - 
punkt ten  podlega skreśleniu.

Zarządził głosowanie nad przyjęciem zmiany porządku obrad. Wynik głosowania: głosowało 
17 radnych, za zmianą porządku obrad oddano 17 głosów. 

Przyjęty porządek obrad:
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3.  Sprawozdanie  Burmistrza  z  realizacji  zadań  własnych  gminy  w  okresie  między 
sesjami.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
    1) nadania statutu Sołectwu Baranowice,
    2) nadania statutu Sołectwu Bartniki,
    3) nadania statutu Sołectwu Borzynowo,
    4) nadania statutu Sołectwu Brzezina Sułowska,
    5) nadania statutu Sołectwu Czatkowice,
    6) nadania statutu Sołectwu Duchowo,
    7) nadania statutu Sołectwu Dunkowa,
    8) nadania statutu Sołectwu Gądkowice,
    9) nadania statutu Sołectwu Godnowa,
   10) nadania statutu Sołectwu Gogołowice,
   11) nadania statutu Sołectwu Gołkowo,
   12) nadania statutu Sołectwu Grabownica,
   13) nadania statutu Sołectwu Grabówka,
   14) nadania statutu Sołectwu Gruszeczka,
   15) nadania statutu Sołectwu Henrykowice,
   16) nadania statutu Sołectwu Kaszowo,
   17) nadania statutu Sołectwu Kolęda,



   18) nadania statutu Sołectwu Latkowa,
   19) nadania statutu Sołectwu Łąki,
   20) nadania statutu Sołectwu Miłochowice,
21) nadania statutu Sołectwu Miłosławice,
22) nadania statutu Sołectwu Młodzianów,
23) nadania statutu Sołectwu Niesułowice,
24) nadania statutu Sołectwu Nowy Zamek,
25) nadania statutu Sołectwu Olsza,
26) nadania statutu Sołectwu Ostrowąsy,
27) nadania statutu Sołectwu Piękocin,
28) nadania statutu Sołectwu Piotrkosice,
29) nadania statutu Sołectwu Poradów,
30) nadania statutu Sołectwu Postolin,
31) nadania statutu Sołectwu Potasznia,
32) nadania statutu Sołectwu Pracze,
33) nadania statutu Sołectwu Ruda Milicka,
34) nadania statutu Sołectwu Ruda Sułowska,
35) nadania statutu Sołectwu Sławoszowice,
36) nadania statutu Sołectwu Słączno,
37) nadania statutu Sołectwu Stawiec,
38) nadania statutu Sołectwu Sulimierz,
39) nadania statutu Sołectwu Sułów,
40) nadania statutu Sołectwu Świętoszyn,
41) nadania statutu Sołectwu Tworzymirki,
42) nadania statutu Sołectwu Tworzymirki Górne,
43) nadania statutu Sołectwu Wałkowa,
44) nadania statutu Sołectwu Węgrzynów,
45) nadania statutu Sołectwu Wielgie Milickie,
46) nadania statutu Sołectwu Wilkowo,
47) nadania statutu Sołectwu Wodników Górny,
48) nadania statutu Sołectwu Wrocławice,
49) nadania statutu Sołectwu Wróbliniec,
50) nadania statutu Sołectwu Wszewilki,
51) nadania statutu Sołectwu Wziąchowo Małe,
52) nadania statutu Sołectwu Wziąchowo Wielkie,

5.Podjęcie uchwał w sprawie:
    1) nadania Gimnazjum w Sułowie imienia Jana Pawła II,
    2) regulaminu określającego wysokość stawek dodatków oraz szczegółowe warunki 
       ich   przyznawania, sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
       oraz za  godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
       placówkach prowadzonych przez Gminę Milicz na 2006 r.
 6. Podjęcie uchwał w sprawie:
      1) oceny zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
          przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar Miasta 
          Milicza i  Kaszowa pod Miliczem z ustaleniami studium uwarunkowań i 
          kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
      2) sposobu rozpatrzenia uwag do projektu zmiany miejscowego planu 
          zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej 
          obszar miasta Milicza i Kaszowa  po Miliczem,
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     3) sposobu realizacji zapisanych w zmianie miejscowego planu zagospodarowania 
         przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar miasta Milicza 
         i   Kaszowa pod Miliczem , inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 
         należą do  zadań własnych gminy, oraz zasad  ich finansowania , zgodnie z 
          przepisami o finansach  publicznych,
      4) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
          Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar miasta Milicza i  Kaszowa pod 
          Miliczem,
      5) wyrażenia opinii o uznaniu lasów za ochronne.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
     1) zaciągnięcia zobowiązania związanego z realizacją przedsięwzięcia pn. „Budowa 
         kompleksu obiektów  sportowych w Miliczu”,
     2) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
         Wodnej we Wrocławiu  - „ Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Sułowie – 
          VI etap”
     3) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
         Wodnej we Wrocławiu – „Budowa i przebudowa infrastruktury technicznej we wsi 
          Sławoszowice  Gmina Milicz – etap I”
     4) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
         Wodnej we Wrocławiu – VII Sympozjum pt. „Postawy proekologiczne  u progu 
         XXI wieku”,
     5) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
         Wodnej  we Wrocławiu – Wydawanie wkładki proekologicznej w gazecie 
         samorządowej „Kurier Milicki”
     6) zaciągnięcia pożyczki w 2006 r. – Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w 
          Sułowie – VI etap,
     7) zaciągnięcia pożyczki w 2006 r. – Budowa i przebudowa infrastruktury technicznej 
         we wsi Sławoszowice , Gmina Milicz – I etap,
     8) zmiany budżetu Gminy Milicz na 2006 r.
     9) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krotoszyn z 
         przeznaczeniem na remont obiektu schroniska dla bezdomnych zwierząt,
 8. Podjęcie  uchwał w sprawie:
      1) odpowiedzi na skargę ( na działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej),
      2) odpowiedzi na skargę ( na działalność Burmistrza Gminy).
9. Interpelacje i zapytania.
10. Komunikaty, wolne głosy i wnioski.
11. Zamknięcie obrad sesji.

                                                           Zawiadomienie – zał. nr 2

W punkcie 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – Przewodniczący 
Rady poinformował, że protokół Nr XL/06 z obrad sesji Rady  Miejskiej w Miliczu w dniu 4 
maja 2006 r. był do wglądu w biurze  Rady. Następnie zapytał o uwagi do protokołu. Uwag 
nie zgłoszono i Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu.
Rada Miejska protokół Nr XL/06 przyjęła jednogłośnie – 17 głosów  za.

W punkcie 3 porządku obrad –  Sprawozdanie  Burmistrza  z realizacji zadań własnych 
gminy w okresie między sesjami – o przedłożenie  informacji został poproszony Burmistrz 
Gminy Ryszard Mieloch.
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    Burmistrz Ryszard Mieloch przedstawił Radzie informacje ze swej działalności za okres od 
5 maja do dnia sesji.

                                                     Pisemna informacja Burmistrza – zał. nr 3

W sprawie przedłożonej przez Burmistrza informacji pytali:

1) radny Bronisław Bienkiewicz pytał o przekazanie placu budowy na rozbudowę bazy 
sportowo – rekreacyjnej w Gądkowicach -  czy jest to zadanie realizowane w ramach 
programu rozwoju wsi?

Odpowiedź Burmistrza na zadane pytanie była twierdząca.

2) radny Ryszard Ochowicz pytał w sprawach:
-  studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego – w części 
dotyczącej  działki  nr  3  AM 12 obręb  Milicz  z  przeznaczeniem pod budownictwo 
przemysłowo – usługowe,
-  zarządzenia o zmianę audytu wewnętrznego na rok 2006 

Burmistrz Gminy poinformował, że zmiana audytu była koniecznością  w związku z 
tym, że Pani audytor zachorowała , o udzielenie odpowiedzi na pytanie dot. studium 
poprosił Kierownika Wydziału p. Zdzisława Ciężkiego.

P.  Zdzisław  Ciężki  dociekał  w  jakim  kontekście  jest  pytanie,  gdyż  musi  się 
przygotować do odpowiedzi.  Wyjaśniono, że pytanie radnego wynika z informacji 
przedłożonej przez Burmistrza.

Burmistrz  oświadczył  ponadto,  że  wszyscy  dyrektorzy  gminnych  szkół  zostali 
wyłonieni w drodze konkursu i uważa, że informacja zawarta w „Głosie Milicza” jest 
pomyłką redakcji.

W punkcie 4 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie – punkt dotyczy nadania statutów 
sołectw Gminy Milicz – w sumie 52 statutów.

    O  wprowadzenie  do  zagadnienia  Przewodniczący   Rady  poprosił  Sekretarza  Gminy 
Bolesława Felkę.

     Sekretarz Gminy poinformował, że w obecnym stanie prawnym wymagane jest, aby każde 
sołectwo  posiadało  swój  statut.  Dotychczas  regulacja  statutowa  zawarta  była  w  jednym 
statucie dla wszystkich sołectw. Do przygotowania projektów przystąpiono w 2005 r  .  po 
przyjęciu  statutu  Gminy  Milicz,  którego  zapisy  także  regulują  kwestie  sołeckie. 
Merytorycznie  niewiele  się  zmieniło,  zmieniła  się  redakcja  i  systematyka.  Była  potrzeba 
dostosowania pewnych uregulowań do obecnych wymogów, zmieniły się także organy Gminy 
–  nie  ma już  Zarządu.  Dokonano  doprecyzowania  trybu wyboru  sołtysów,  wprowadzono 
zasady gospodarowania mieniem, zasady gospodarki finansowej oraz nadzoru.
Powiedział także, że statut był opiniowany przez Zebrania Wiejskie.
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Burmistrz  Gminy wprowadza  w ramach autopoprawki   zmianę   §  45  ust.  3  –  jest  to  na 
wniosek komisji Rady.

Radny Stanisław Kuśnierz powiedział, że uczestniczył w posiedzeniu Komisji zna wnioski i 
zgłaszane argumenty. Uważa, że statut sołectw winien już być dawno zmieniony. Przypomniał 
także,  że   o   nadanie  nowego statutu  dla  Sołectwa ubiegał  się  już  dawno Sołtys  z  Łąk. 
Następnie  zapytał  o  sprawy dot.  przekazania  mienia  dla  sołectwa  Miłosławice  –  dotyczy 
działek, na której został zrobiony plac zabaw. Pytał – czy te sprawy zostały już formalnie 
załatwione, czy  ewentualnie zostanie to uregulowane w najbliższym czasie?

Sekretarz  Gminy Bolesław Felka wyjaśnił,  że  statut  sołectwa jest  powiązany ze statutem 
Gminy, a ten został przyjęty przez Radę w czerwcu 2005 r. Oświadczył, że ma na uwadze 
wszystkie sprawy jakie zostały zgłoszone.

Radny Bronisław Bienkiewicz powiedział,  że odbywały się  Zebrania Wiejskie  na których 
konsultowano projekty  statutów sołectw.  Jednak zainteresowanie   społeczeństw lokalnych 
było niewielkie w związku z tym ma pytanie – czy jeśli zajdzie potrzeba będzie  możliwość 
zmiany w statutach?

Sekretarz Gminy wyjaśniał,  że Rada może dokonać zmiany w statutach,  jeśli  będzie taka 
potrzeba. 

Sołtys Łąk odniósł się do następujących zapisów  w projekcie statutu i oczekiwań Sołectwa:

-  § 9- w zakresie uregulowania obowiązku opiniowania zamiaru sprzedaży, dzierżawy lub 
innej formy przekazania nieruchomości położonej na terenie  sołectwa. 

-  §  45  -   dot.  wysokości  środków  zagwarantowanych  dla  sołectwa,  aby  nie  były  one 
pomniejszane.

Sekretarz  Gminy  wyjaśnił,  że  zapis  dotyczący  finansowania  początkowo  był  inny  i 
gwarantował nie zmniejszanie środków w porównaniu do wcześniejszych okresów, jednak  na 
wniosek komisji Rady został zmieniony.
Jeśli chodzi  o zgłaszane sprawy związane z  gospodarowaniem mieniem to proponowane 
rozwiązania są niezgodne z  ustawą i  uchwałą Rady Miejskiej  w sprawie gospodarowania 
mieniem.

Sołtys wsi Duchowo podniosła sprawy finansowania działalności sołectwa oraz sugerowała 
dopracowania zasad dofinansowania  sołectw, które mają  świetlice wiejskie. W zamiarze 
Sołectwa Duchowa jest  aby powstała świetlica jako wiejski dom kultury, gdyż na terenie 
mają 40 dzieci.

Sekretarz  Gminy  wyjaśnił,  że  skreślenie  zapisu  o  środkach  w   nie  pomniejszonych 
wysokościach   nie świadczy o tym, że sołectwa będą miały zmniejszone środki, jednakże 
kwota środków może podlegać zmianie.

Sołtys  Łąk  wyraził  stanowisko,  że  sołectwo  chciałoby  mieć  wpływ na  sprzedaż   mienia 
gminnego  na  terenie  sołectwa,  nie  kwestionują  uprawnień  Burmistrza  do  dysponowania 
mieniem,  ale  też  by  chcieli  wyrazić  swoje  zdanie  co  do  zamiaru  zbycia  niektórych 
nieruchomości.
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Przewodniczący   Komisji  Budżetowo   Gospodarczej  Edward  Milian  poinformował,  że 
Komisja na ostatnim posiedzeniu pracowała na tym  dokumentem zgłosiła wnioski,  które 
Burmistrz uwzględnił w formie autopoprawki - nie da się uregulować wszystkiego w taki 
sposób,  aby  zadowolić  wszystkich.  Statut  jest  aktem  prawnym  ustrojowym,  który  może 
ulegać udoskonaleniom. Poinformował także, że Komisja większością głosów zaakceptowała 
przedłożone teksty statutów,  po uwzględnieniu  przez  Burmistrza w formie autopoprawki 
zgłoszonych przez Komisję zmian.

Przewodniczący Rady zaproponował sposób przyjmowania przez Radę 52 statutów sołectw, a 
polegający na tym, że przeprowadzone będzie  odrębne głosowanie nad każdym statutem, 
jednak nie będzie odczytywany tekst statutu tylko  tytuł uchwały.

Rada wyraziła aprobatę do takiego sposobu przyjęcia 52 uchwał w sprawie nadania statutu 
sołectwom Gminy Milicz.

1) w sprawie nadania statutu Sołectwu  Baranowice

Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 302/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Baranowice

zał. nr 4

  2) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Bartniki
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 303/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Bartniki

zał. nr 5

3) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Borzynowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 304/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.
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                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Borzynowo

zał. nr 6

4) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Brzezina Sułowska 
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 305/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Brzezina Sułowska

zał. nr  7
5) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Czatkowice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 306/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Czatkowice

zał. nr  8
6) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Duchowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 307/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Duchowo

zał. nr  9
7) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Dunkowa
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 308/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Dunkowa
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zał. nr 10
8) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Gądkowice
   

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 309/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Gądkowice

zał. nr  11
9) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Godnowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 310/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Godnowo

zał. nr  12

10) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Gogołowice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 311/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Gogołowice

zał. nr  13

11) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Gołkowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 312/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Gołkowo
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zał. nr  14
12) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Grabownica
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 313/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Grabownica

zał. nr 15
13) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Grabówka
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 314/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Grabówka

zał. nr  16
14) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Gruszeczka 
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 315/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Gruszeczka

zał. nr 17

15) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Henrykowice 
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 316/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Henrykowice
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zał. nr  18
16) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Kaszowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 317/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Kaszowo

zał. nr  19
17) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Kolęda
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 318/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Kolęda

zał. nr  20

18) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Latkowa
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 319/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Latkowa

zał. nr  21
19) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Łąki
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 320/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Łąki

zał. nr  22
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20) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Miłochowice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 321/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Miłochowice

zał. nr 23

21) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Miłosławice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 322/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Miłosławice

zał. nr 24
22) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Młodzianów
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 323/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Młodzianów

zał. nr 25

23) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Niesułowice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 324/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Niesułowice 
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zał. nr  26
24) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Nowy Zamek
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 325/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Nowy Zamek

zał. nr  27

25) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Olsza
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 326/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Olsza

zał. nr  28

26) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Ostrowąsy
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 327/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Ostrowąsy

zał. nr  29
27) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Piękocin
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 328/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Piękocin
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zał. nr 30

28) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Piotrkosice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 329/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Piotrkosice

zał. nr 31
29) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Poradów
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 330/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Poradów

zał. nr  32
30) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Postolin
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 331/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Postolin

zał. nr 33
31) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Potasznia
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 332/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Potasznia

zał. nr 34
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32) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Pracze
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 333/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Pracze

zał. nr  35

33) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Ruda Milicka
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 334/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Ruda Milicka

zał. nr  36
34) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Ruda Sułowska
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 335/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Ruda Sułowska

zał. nr  37
35) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Sławoszowice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 336/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Sławoszowice

zał. nr  38
36) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Słączno
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 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 337/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Słączno

zał. nr  39

37) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Stawiec
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 338/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Stawiec

zał. nr  40
38) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Sulimierz
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 339/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Sulimierz

zał. nr  41
39) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Sułów
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 340/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Sułów

zał. nr  42
40) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Świętoszyn
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 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 341/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Świętoszyn

zał. nr  43
41) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Tworzymirki
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 342/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Tworzymirki

zał. nr 44
42) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Tworzymirki Górne
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 343/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu Tworzymirki Górne

zał. nr 45
43) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Wałkowa
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 344/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wałkowa

zał. nr  46

44) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Węgrzynów
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 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 345/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Węgrzynów

zał. nr 47
45) w sprawie nadania statutu  Sołectwu  Wielgie Milickie
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 346/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wielgie Milickie

zał. nr 48

46) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wilkowo
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 347/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wilkowo

zał. nr 49
47) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wodników Górny
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 348/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wodników Górny

zał. nr 50
48) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wrocławice
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 
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Uchwała Nr XLI / 349/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wrocławice

zał. nr 51
49) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wróbliniec 
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 350/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wrocławice

zał. nr 52
50) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wszewilki
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 351/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wszewilki

zał. nr 53
51) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wziąchowo Małe
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 

Uchwała Nr XLI / 352/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wziąchowo Małe

zał. nr 54

52) w sprawie nadania statutu  Sołectwu Wziąchowo Wielkie
    
 

 Wynik głosowania : głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów. 
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Uchwała Nr XLI / 353/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

                               w sprawie nadania statutu Sołectwu  Wziąchowo Wielkie

zał. nr 55
W punkcie  5 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) nadania Gimnazjum w Sułowie imienia Jana Pawła II,
      Przewodniczący Rady zapytał – czy są jakieś pytania lub  uwagi do przedłożonego 
projektu uchwały.?  Głosów w dyskusji nie zgłoszono. Przewodniczący Rady  zarządził 
głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów.

Uchwała Nr XLI / 368/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  29 czerwca 2006 r.

w sprawie nadania Gimnazjum w Miliczu imienia Jana Pawła II

zał. nr  56

2) regulaminu określającego wysokość stawek dodatków oraz szczegółowe warunki 
ich przyznawania , sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
oraz za godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Gminę Milicz na rok 2006 

Głosów w dyskusji nie było, Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 
uzyskał pozytywną opinię związków zawodowych oraz komisji Rady.
Wynik glosowania – Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie – 17 głosów za.

Uchwała Nr XLI / 369 / 06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  29 czerwca 2006 r.

  w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek dodatków oraz szczegółowe 
warunki ich przyznawania , sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Milicz na rok 
2006 

zał. nr  57

W punkcie 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie:
1) oceny zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
    przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar miasta Milicza 
    Kaszowa pod Miliczem z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
    zagospodarowania przestrzennego gminy

     Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej Edward Milian poinformował, że 
Komisja opiniowała wszystkie cztery projekty uchwał, zagadnienia zostały omówione przez 
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p. Gassler oraz Kierownika Wydziału p. Zdzisława Ciężkiego. Uchwała zapisana w punkcie 6 
ppkt 4 została przyjęta znaczną  większością głosów  przy jednym głosie wstrzymującym się.

    Kierownik Wydziału Zdzisław Ciężki poinformował, że została zmieniona ustawa o 
planowaniu przestrzennym, która zmienia procedurę uchwalania planu.
Następnie omówił kolejność glosowania poszczególnych projektów uchwał – do Rady 
skierowano cztery uchwały, przyjęcie uchwały o zmianie planu musi być poprzedzone 
przyjęciem trzech innych uchwał. Stąd jest inaczej ułożone głosowanie nad projektami 
uchwał. Do projektu uchwały dołączone zostało uzasadnienie. Zapytał  o uwagi lub pytania 
do projektów uchwał, na które postara się odpowiedzieć.
Pytań i uwag do projektów uchwał zapisanych w porządku obrad – pkt 6 ppkt 1do 4 nie 
zgłoszono.
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały zapisanej w punkcie 6 
ppkt 1 – w sprawie oceny zgodności projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar 
miasta Milicza i Kaszowa  z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy

   Wynik głosowania: głosowało 18 radnych, za przyjęciem uchwały oddano 18 głosów.

Uchwała Nr XLI / 354/ 06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w  sprawie  oceny  zgodności  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar miasta Milicza i 
Kaszowa   z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy

                                                               zał. nr 58

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  nad przyjęciem uchwały  zapisanej w pkt 6 ppkt 
2   -  w  sprawie  sposobu  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar 
miasta Milicza i Kaszowa pod Miliczem.

Wynik głosowania: głosowało 18 radnych za przyjęciem uchwały oddano 18 głosów.

Uchwała Nr XLI/ 355/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  29 czerwca 2006 r.

w  sprawie  sposobu  rozpatrzenia  uwag  do  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar 
miasta Milicza i Kaszowa pod Miliczem

zał. nr 58
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały zapisanej w porządku 
obrad  sesji  –  pkt  6  ppkt  3  –  w  sprawie  sposobu  realizacji  zapisanych  w  zmianie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części 
obejmującej  obszar  miasta  Milicza  i  Kaszowa  pod  Miliczem,  inwestycji  z  zakresu 
infrastruktury  technicznej,  które  należą  do  zadań  własnych  gminy  oraz  zasad  ich 
finansowania,  zgodnie  z  przepisami  o  finansach  publicznych.  Wynik  głosowania: 
głosowało 18 radnych za przyjęciem uchwały oddano 18 głosów.

Uchwała Nr XLI / 356/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w  sprawie  sposobu  realizacji  zapisanych  w  zmianie  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar 
miasta Milicza i Kaszowa pod Miliczem, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, 
które  należą  do  zadań  własnych  gminy  oraz  zasad  ich  finansowania,  zgodnie  z 
przepisami o finansach publicznych

zał. nr 58

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały  zawartej w porządku 
obrad  w  pkt  6  ppkt  4  –  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego w Miliczu i w Kaszowie w części obejmującej obszar 
miasta Milicza i Kaszowa pod  Miliczem.

Wynik głosowania; głosowało 18 radnych, za przyjęciem uchwały oddano 18 głosów.

Uchwała Nr XLI/ 357/06
Rady Miejskiej w Miliczu 
z dnia 29 czerwca 2006 r.

 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
Miliczu  i  w  Kaszowie  w  części  obejmującej  obszar  miasta  Milicza  i  Kaszowa  pod 
Miliczem

zał. nr 58

W  punkcie  6  ppkt  5  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  uznaniu  lasów  za  ochronne – 
Przewodniczący Rady zapytał o pytania lub uwagi do projektu uchwały.
Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono w związku z tym Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad przyjęciem  uchwały.

Wynik głosowania: głosowało 18 radnych, za przyjęciem uchwały oddano 18 głosów.

Uchwała Nr XLI/358/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie wyrażenia opinii o uznaniu lasów za ochronne 
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zał. nr 59

Kierownik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  Zdzisław  Ciężki   w  odpowiedzi  na 
wcześniejsze  zapytanie  radnego   Ochowicza  (  pytanie  związane  była  z  informacją  
Burmistrza)  wyjaśnił,  że  dotyczy  to  nieruchomości  zlokalizowanej  przy  ul.  Powstańców 
Wielkopolskich, dla tego terenu sporządzany jest plan zagospodarowania przestrzennego –
terenu  C  ,  który  musi  być  zgodny  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego,  postanowiono  nie  przystępować  do  zmiany studium w 
związku z tym wniosek został odrzucony, gdyż nie jest zgodny ze studium.

Przewodniczący Rady o godz. 15,00 ogłosił 15 minutową przerwę w obradach.
Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 15,15 i przystąpiono do realizacji punktu  7. Podjęcie 
uchwał w sprawie:

1)  zaciągnięcia zobowiązania związanego z  realizacją  przedsięwzięcia pn.  „  Budowa 
kompleksu obiektów sportowych  w Miliczu” -  

    W sprawie projektu uchwały głos zabrali:

1) radny  Dariusz  Stasiak,  który  zauważył,  że  jest  to  pierwsza  uchwała  związana  z 
realizacja kompleksu boisk sportowych.  Zapowiedział,  że temat potraktuje szerzej 
-chce  mieć  pewność,  że  postępuje  uczciwie.   Wyraził  zdziwienie  okolicznościami 
związanymi  z  podejmowaniem  takiej  decyzji  –  nastąpiło  odwołanie 
Przewodniczącego Komisji Oświaty  p. Tadeusza Hupały - tylko sam p. Hupało był 
przeciwny  swemu  odwołaniu-  a  wniosek  o  odwołanie   był  wynikiem  złego 
przygotowania  posiedzenia  Komisji.  Na  Komisję  nie  przygotowano  dokumentacji 
związanej  z  planowaną  budową  obiektu  sportowego,  brak  było  wyjaśnień 
finansowych, a to miało być przygotowane, tak sobie zażyczyła wcześniej Komisja.
Składając  wniosek  o  dowołanie  miał  na  względzie  „czarę  goryczy”  która  już  się 
przelała. Na poniedziałkowym posiedzeniu Komisji Oświaty prosił o przygotowanie 
pewnych dokumentów, które miały być przedstawione w czwartek na Komisji, która 
została  zwołana  ad hoc.  Posiedzenie czwartkowe nie  dało rezultatu  –  myśli,  że  p. 
Hupało  się  starał  sprostać  żądaniom  Komisji  ale  nic  nie  wyszło.  Pan  Burmistrz 
zamierza  wybrać  się  z  wnioskiem do Warszawy,  ale  we  wniosku  należy  wskazać 
źródła pokrycia zobowiązania, planuje się 1 mln. zł z Funduszu, ale jest pytanie – skąd 
reszta brakujących środków?  Realizacja zadania przewidziana jest w całej  kwocie tj. 
3,3 mln zł.  do 31 listopada br.  z terminem płatności 30 dni po rozliczeniu i  przy 
założeniu, że wykonawca upora się z zadaniem w terminie, fakturę składa 31 grudnia 
2006  r.  Pan  Ochowicz  się  cieszy,  bowiem  płatność  można  przenieść  już  na  rok 
przyszły. Tak więc „strusie jaja” można podrzucać ale „kukułcze” za kilkaset tysięcy 
nie – dot. drogi ul. Osadnicza w Miliczu.
Chyba,  że  p.  Burmistrz  Ryszard  Mieloch  nie  czyta  tego  co  podpisuje.  Zarzucił 
ewidentną niespójność dokumentów, która wymagać będzie zmiany budżetu.
    Przypomniał iż poprzedni Burmistrz zaczynał inwestycje, które później należało 
kontynuować,  tę  niechlubną  tradycję  poprzednika  kontynuuje  Burmistrz  Ryszard 
Mieloch. Następnie zacytował ze specyfiki istotnych warunków zamówienia obszerne 
jego fragmenty:
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„str. 3  1) boisko sportowe,
2) budynek zaplecza,
3) trybuny – 320 miejsc”

Wykonywane będą  klasyczne  roboty  budowlane  ,  a  trawa  syntetyczna  to  koronny 
element  do wykazu oczekiwań wobec kadry technicznej.
Inwestor wie jaka jest zasadnicza część zamówienia, ale decyduje że nie jest istotne iż 
wybór będzie z małego grona, a to generuje wysokie koszty. Wyraził przypuszczenie , 
że jest to konstrukcja przygotowana  pod kogoś konkretnego.
Prosił Burmistrza, aby zwrócił na to uwagę, jeśli o tym nie wiedział. Przytoczył także 
zapis  §  7  pkt  1  projektu  umowy  (  do  specyfikacji)  w  której  proponuje  się  kary 
umowne  w  wysokości  0,02  %  -  kwoty  kar  śmiesznie  niskie  przy  tak  dużym 
kontrakcie, jest to rażąco niezgodne z interesem Gminy.
Sformułował zarzuty:
1) przetarg ogłoszony w momencie, gdy nie było zabezpieczonego finansowania,
2) brak pozwolenia na budowę, które dla uprawomocnienia wymaga upływu 14 dni.

   Powiedział, że nie będzie nawoływał do odpowiedzialności, nie jest także przeciwko 
tej inwestycji, ale wymagane jest spełnienie podstawowych warunków. 

    Wypowiada się przeciwko podejmowaniu tej uchwały  dlatego, że nie są zachowane 
proporcje.  Pytał  –  czy należy wpompować 3,5 mln.  zł  w budowę boiska  do piłki 
nożnej?  (  myśli o pewnej drużynie) , ale należy mieć także świadomość, że obiekt 
niesie za sobą koszty  eksploatacji, a boisko będzie służyło tylko  określonej grupie 
ludzi, nie będzie to służyło szerokiej grupie społeczeństwa , hala sportowa to całkiem 
inny problem.

Jeszcze raz odniósł się do odwołania na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Oświaty p. 
Hupały  z  funkcji  przewodniczącego  Komisji  –  wynik  głosowania  –  na  pięciu 
głosujących 4 głosy były za odwołaniem ( 2 – ze Wspólnoty Samorządowej 
i 2 z BIM) i tylko 1 głos przeciw, reszta obecnych nie brała udziału w głosowaniu.

Burmistrz  Ryszard  Mieloch  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  określił  je  jako 
bełkot  i ponadto  zauważył:
1) całość zagadnienia związanego z budową obiektu sportowego była szczegółowo 

omawiana na posiedzeniu Komisji Budżetowo Gospodarczej,
2) wizjonerstwo radnego Stasiaka rozwinęło się od kwoty 2,3 mln  zł  do 3,7 mln. zł 
3) przedstawiana  przez  radnego  metodologia  wyłaniania  wykonawcy  zaczerpnięta 

jest z sąsiedniej Gminy i jak zauważył, przetarg rządzi się określonymi prawami, a 
sugerowanie że pod kogoś to wzięte, to oparte chyba na doświadczeniach innej 
Gminy.

4) w tej Gminie wszystko musi być     n a    n i e  i z tym się liczy, że tak będzie.

            Co radny dla tej Gminy zrobił przez 4 lata poza jednym - wszystko kwestionuje. 

              Oświadczył, że radny nie będzie dyktował Burmistrzowi co ma robić i dla dobrego 
samopoczucia radnego nie będzie zrywał toczonych rozmów.
Oświadczył  także,  że  radny Hupało  jest  dobrym radnym, pracuje  w szerokim zakresie,  a 
odwoływanie Go z funkcji  Przewodniczącego Komisji  tylko dlatego, że nie udało Mu się 
ściągnąć na posiedzenie Burmistrza i to chyba jest jakieś nieporozumienie.
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3) radny  Bronisław Bienkiewicz  w  swojej  wypowiedzi  oświadczył,  iż  jest  za  budową 
obiektów  sportowych   ale  na  miarę  możliwości  gminy.   Radni  mają  podejmować 
decyzje bez elementarnej wiedzy co do kosztów eksploatacji, dla kogo faktycznie ten 
obiekt ma powstać , a jeśli to ma być inwestycja o zasięgu powiatowym – to gdzie są 
inni? Wymieniał zadania inwestycyjne, które  miały być realizowane, na które  miały 
być środki  z Unii Europejskiej, a zakończyło się tylko  na sporządzeniu dokumentacji  (  
parkingi, zespół obiektów  sportowo – hotelowych itd).

          Pytał – ma wierzyć gdy co rusz podrzuca się „kukułcze jaja”?
      Zarzucił, że  proponowane przedsięwzięcie jest ponad możliwości  tej Gminy.

Przewodniczący   Rady  powiedział,  że  spodziewał  się  iż  będzie  bardzo  emocjonalne 
podejście do zagadnienia, mimo iż  sprawa była dyskutowana na posiedzeniach komisji 
Rady. Jak zauważył, każdy  radny ma prawo mieć swoje spojrzenie. Przypomniał iż taką 
dyskusję  przeżywał  w  ubiegłej  kadencji,  gdy  rozpatrywano  sprawę  budowy  hali 
sportowej,  wówczas  też  miał  pytania  co  do  kosztów  utrzymania,  ale  zagłosował  za 
inwestycją i teraz jest z tego zadowolony, że mamy tak piękny obiekt sportowy i jest tam 
organizowanych sporo imprez ,a są i takie imprezy, że trudno  o bilety. Szkoda tylko, że 
tak  mało  radnych  uczestniczy  w  organizowanych  imprezach.  Przypomniał  także,  że 
obecny  Burmistrz  spłacał  wiele  zobowiązań  zaciągniętych  przez  poprzednika.  Z 
oświadczenia Skarbnika wynika, że nie będzie problemów z finansowaniem inwestycji - 
zadanie się zbilansuje. Radni winni mieć świadomość, że zgłoszenie dobrego wniosku nie 
gwarantuje jeszcze pozyskania środków. Powiedział  także,  że  co do kwestionowanego 
sposobu księgowania  nie będzie się wypowiadał. 

 
     Radny Dariusz Stasiak w ramach repliki powiedział, iż mówił z dużym spokojem i szkoda, 
że Jego wystąpienie zostało nazwane bełkotem.
    Zwracając się do radnego Hupały potwierdził iż z kulturą prowadził posiedzenia Komisji, 
ale w swoich działaniach był nieskuteczny, nie potrafił zabezpieczyć udziału kompetentnych 
osób  na  posiedzeniu  Komisji  i  nie  musiał  to  być  osobiście  Burmistrz.  Jako  radny  jest 
członkiem  2  stałych  komisji  Rady,  a  uczestniczy  w  posiedzeniach   3  komisji  i  zarzuca 
Burmistrzowi to, że preferuje tylko  jedną komisję  innych nie traktuje poważnie. Poprzedni 
Burmistrz Wall nigdy nie  zarzucał nikomu „ że bełkocze”, poważnie traktował posiedzenia 
komisji Rady. Następnie zapytał czemu powstała hala? I odpowiedział – celem rozwiązania 
problemów podmiotów zewnętrznych i na pewno nie służy uczniom,  jak to miało być w 
założeniu.
    Wskazuje Burmistrzowi i Radzie nieprawidłowości oraz wątpliwości związane z  zamiarem 
realizacji zadania inwestycyjnego, a Burmistrz odpowiada „radny  bełkocze”.
   Z poprzedniej kadencji pozostało do spłacenia 3,5 mln. zł, ale na koniec tej kadencji będzie 
p.18,5 mln. zł. Wobec takiej informacji  zaprotestował Burmistrz.
Radny  Dariusz  Stasiak   odsyłał  do  lektury  dokumentu  –  prognoza  długu  będącego 
załącznikiem  do  uchwały  budżetowej.  Oświadczył,  iż  nie  miał  zamiaru  pytać  Ryszarda 
Mielocha  co  jako radny zrobił dla tej Gminy?

Burmistrz Ryszard Mieloch wtrącił – zrobiłem drogę do  własnego domu.

Radny Stasiak kontynuując swoją  wypowiedź przypomniał iż radny Mieloch bardzo rzadko 
uczestniczył  w  pracach  komisji  Rady  poprzedniej  kadencji,  a  praca  Rady  jest  pewną 
wypadkową, radny może mówić, wnioskować  i krytykować, a wykonawcą jest Burmistrz,. 
Przypomniał, że gdy pytał Burmistrza o kino, to od Niego usłyszał – „ proszę sobie wziąć”.
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Wzywał do opamiętania i stwierdził iż uchronił tę Gminę przed jeszcze gorszymi sytuacjami 
np zarządem komisarycznym. 

Przewodniczący Rady  Edward Rybka powiedział iż tylko z grzeczności nie chciał radnemu 
przerywać  wypowiedzi,  ale  jest  regulamin  obrad,  który  należy  przestrzegać.  Poprosił 
Skarbnika  Gminy,  aby  przygotował  informację  o  faktycznym zadłużeniu  Gminy,  bowiem 
radny Stasiak ma inną wiedzę co do wysokości kwoty zadłużenia.

Burmistrz Mieloch protestował wobec stwierdzenia „ Burmistrz był  zawsze nieuchwytny dla 
Komisji”  .  Powiedział  iż  prosił  p.  Hupałę,  aby  przekazał   na  Komisji,  że  z  przyczyn 
obiektywnych nie może uczestniczyć – był na innych ważnym, spotkaniu, zapewniał iż nigdy 
nie odmawiał  udostępniania dokumentów dla komisji Rady, twierdził, że radny Hupało nie 
zasłużył  na  takie  potraktowanie,  ale  nie  ma  ludzi  niezastąpionych.  Szkoda  tylko,  że 
wykorzystywane jest to do innych celów niż się deklaruje.

Przewodniczący   Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  Edward  Milian  powiedział,  że 
wizjonerstwo negatywnej Gminy Milicz jest sukcesem radnego Stasiaka. Stwierdził,  że na 
posiedzeniu  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  bardzo  poważnie  rozmawiano  o  tym 
zagadnieniu,  radny  Stasiak  wcześniej  zgodził  się   z  tym,  że   szczegółowo  zagadnienie 
zostanie rozpatrzone na posiedzeniu KBG i tak to zostało zrealizowane. 

   Pan Skarbnik winien podać zobowiązania Gminy obecne jak i prognozowane. 
     Podjęcie  zadania  –  budowa  obiektu  sportowego  jest  wynikiem  realizacji  żądań 
mieszkańców, wiele osób domagało się aby takie zaplecze sportowe powstało.

Przewodniczący Rady  przypomniał, że radny Stasiak podał kwoty zadłużenia, z którymi nie 
zgadza się   Burmistrz, w związku z tym prosi p. Skarbnika o przygotowanie informacji i 
ogłosił 15 minutową przerwę. 

Wznowienie  obrad  nastąpiło  o  godz.  16,30  –  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  p. 
Skarbnik jeszcze się przygotowuje i później udzieli informacji.
Przystąpiono do dalszej dyskusji nad projektem uchwały.

W dyskusji głos zabrali:
1) radny Stanisław Kuśnierz stwierdził, że nie wie kto tu „bełkocze”, ale zaraz zapewnił iż On 
na  pewno  nie.  Oświadczył,  że  jest  za  budową  obiektów  sportowych,  ale  do  zagadnień 
podchodzi po gospodarsku. Pod koniec kadencji takie pomysły nie są najlepiej odbierane  i 
mówi  o tym z  pełnym przekonaniem.  Pod koniec  kadencji  nie  powinno się  podejmować 
decyzji o tak kosztownych inwestycjach. Prosił, aby kampanię wyborczą uprawiać na własny 
koszt, a nie na koszt Gminy.

Radny Bronisław Bienkiewicz pytał – kiedy były robione sondaże wśród mieszkańców?
Padła odpowiedź, że nie było w związku z tym radny dociekał na jakiej podstawie  radny 
Milian twierdzi – takie jest zapotrzebowanie społeczne.

Radny  Tadeusz  Hupało  poinformował,  że  w  sprawie  budowy  obiektu  sportowego  były 
prowadzone konsultacje ze środowiskami  min. sportowymi, takie spotkanie odbyło się w sali 
nr  4  Urzędu  Miejskiego  ok.  1  ½  roku  temu  i  brał  w  nim  udział  radny  Mazurkiewicz. 
Zaproszenie zostało skierowane do wielu osób, z terenu Sułowa nikt nie przybył.
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Radny  Ryszard  Ochowicz   odczytał  fragment  z  gazety  lokalnej,  a  dotyczący  programu 
wyborczego radnych – powiedział, że chyba to był program radnego Stasiaka  czy Kuśnierza?

Radny Jerzy Nowacki zabierając głos na wstępie zastrzegł, że nie interesuje go w tym miejscu 
polityka, jest sportowcem i nawet przez jakiś czas parał się tym zawodowo.
Twierdził, że stadion jest potrzebny  i chciałby usłyszeć trochę konkretnych argumentów – za 
argumentacją  radnego  Stasiaka  trudno  nadążyć,  a  z  zarzutem  „gigantomanii”  radnego 
Bronisława  Bienkiewicza  trudno  się  zgodzić.  Oczekiwał  na  wypowiedź   radnego 
Mazurkiewicza. 

Radny  Artur  Gajowy  –  jako  radny  i  aktywny  sportowiec  dziwił  się,  że  nie  broni   się 
możliwości wybudowania obiektu sportowego, dziwił się, że w Miliczu nie ma konkretnego 
boiska i  apelował o poparcie inicjatywy wybudowania obiektu.

Radna Anna Połubek twierdziła, że nie można zaprzepaścić takie okazji, chce aby Jej wnuki 
mogły korzystać z takiego obiektu, a jak zapewniła, sama chętnie  też pokopie piłkę.
Apelowała o podjęcie takiej inwestycji dla młodzieży milickiej a także dla tej która  będzie 
wracać z Irlandii.

Radny Adam Jaskulski wzruszony wypowiedzią i apelem radnej twierdził, że powracającą 
młodzież z Irlandii  bardziej  może  się  wkurzyć tym ,  że nie ma jeszcze bieżącej wody i 
kanalizacji. Twierdził, że w Miliczu jest już lobby siatkarsko – hotelarskie i do tego już służy 
jeden  gminny  obiekt,  teraz  jest  lobby  piłkarskie  i  będzie  stadion.   Może  jeszcze  będzie 
lodowisko i inne działania.

Burmistrz Ryszard Mieloch poinformował, że woda jest już w każdej wsi poza przysiółkami.
Jest propozycja przyjęcia miliona zł. – czy nie będzie to dla dobra młodzieży, może jest to 
troska o przyszłych pacjentów i nie będzie trzeba budować nowych przychodni. 
Wobec wypowiedzi zaprotestował radny Jaskulski.

Radny Dariusz Stasiak zapytał w sprawie formalnej – zostało przerwane posiedzenie w celu 
ustalenia przez Skarbnika zobowiązań finansowych Gminy. Pytanie o dług było w kontekście 
zadłużenia   ,  gdyż  są  to  sprawy  ze  sobą  powiązane.  Oczekuje,  że  p.  Przewodniczący 
wyegzekwuje  udzielenie rzetelnej odpowiedzi w tej sprawie.

Skarbnik Tadeusz Ciesielski przypomniał, że prognoza długu jest zawarta w załączniku do 
budżetu Gminy. Zadłużenie za 2005 rok wyniosło 9,662 mln. zł., obligacje 5,8 mln. zł , a 
zobowiązania  wymagalne  380  tys.  zł  Gdyby  wszystkie  zadania  inwestycyjne  zostały 
zrealizowane i to  w wysokości kosztorysowej, to wówczas zadłużenie wynosiłoby około 18 
mln.  zł.  Być  może  uda  się,  że  nie  będziemy  wchodzić  w  obligacje.  Gdyby  został 
wykorzystany  cały  potencjał,  to  wówczas  zadłużenie  w  stosunku  do  budżetu  mogło  by 
osiągnąć wskaźnik 35 % . Została sporządzona prognoza długu do 20020 r., która pozytywnie 
została zaopiniowana przez RIO i jak zapewnił nie ma widma komisarza w tej Gminie.  

Radny  Dariusz  Stasiak  powołując  się  na  uchwałę  budżetową  powiedział,  że  zadłużenie 
„obligacyjne” wynosi 8,38 mln zł i do tego należy  dodać 2 mln. zł na realizację zadania dla 
którego nie ma finansowania.

Skarbnik Gminy uważał, że na razie nie należy zmieniać prognozy długu bowiem wie
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że zadania realizowane są poniżej kosztów zaplanowanych, korekta końcowa może być taka, 
że faktyczne zadłużenie będzie inne niż deficyt.

Burmistrz  Ryszard  Mieloch  twierdził,  że  radny  dopuszcza  się   manipulacji  informacją 
bowiem  dobrze wie , że przedstawione wysokości to tylko prognoza, a zadania realizowane 
są poniżej kosztorysów.

Radny Edward Milian proponował zakończenie dyskusji twierdząc , że toczona była głęboka 
dyskusja i nie ma potrzeby jej przedłużać.

Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  i  zarządził  glosowanie  nad  przyjęciem 
uchwały.

Wynik głosowania: głosowało 18 radnych z tego głosy za  10, przeciw – 5 wstrzymujące się – 
3.

 
Uchwała Nr XLI / 359/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania związanego z realizacją przedsięwzięcia pn.” 
Budowa kompleksu obiektów sportowych w Miliczu”

zał. nr 60

3) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej we Wrocławiu – „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Sułowie – 
VI etap

Radny Dariusz Stasiak  zarzucił, iż jest to pewne kłamstwo, bowiem  jest zła 
konstrukcja  działania, dotacja faktycznie obejmuje tylko 10 %, a reszta to zadłużenie.

Burmistrz Ryszard Mieloch przypomniał radnemu, że  dotacje na działania w Sułowie 
nie pokrywają szeregu działań , pokrywają tylko te działania , które ściśle związane są 
z kanalizacją – czyli to co jest w ziemi. Pytał – czy radny nie chce przyjąć dotacji ?

Skarbnik Tadeusz Ciesielski   twierdził, że zarzuca mu się kłamstwo jeśli chodzi  o 
kwestię zadłużenia Gminy. Powiedział, że są pewne rozstrzygnięcia  wynikające  z 
realizacji  inwestycji,  ale  wiele  przetargów  nie  zostało  jeszcze  rozstrzygniętych, 
dlatego też nie można jeszcze ustalić  jaki będzie  na koniec roku faktyczny deficyt i 
zadłużenie.

Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
  
Wynik głosowania: głosowało 15 radnych za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów, 
głosy przeciwne – 0 i wstrzymujące się – 2.

Uchwała Nr XLI / 360/06
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Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie przyjęcia  dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej

zał. nr 61

3)  przyjęcia  dotacji  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki  Wodnej  we  Wrocławiu  –  „Budowa  i  przebudowa  infrastruktury 
technicznej we wsi Sławoszowice  Gmina Milicz – I etap”

                 Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i zarządził  głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 18 radnych z tego głosy za  15, przeciw – 0 i wstrzymujące się 
– 3.

Uchwała Nr XLI / 361/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu

zał. nr 62

4) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej we Wrocławiu- VII Sympozjum pt. „Podstawy proekologiczne u progu XXI 
wieku”

    Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.

Wynik głosowania: głosowało  18 radnych, Rada uchwałę podjęła jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/362/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu

zał. nr  63

5) przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej we Wrocławiu – Wydawanie wkładki proekologicznej w gazecie  
samorządowej „Kurier milicki”

      Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
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Wynik głosowania: głosowało 18 radnych za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów, glosy 
przeciwne – 0 i wstrzymujące się – 5.

Uchwała Nr XLI/ 363/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu

za. nr 64

6) zaciągnięcia pożyczki w 2006 r. –  Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w 
Sulowie – VI etap
Pytań  i  uwag  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  Przewodniczący  Rady  odczytał 
projekt uchwały i zarządził glosowanie nad przyjęciem uchwały. Wynik głosowania: 
głosowało 16 radnych za przyjęciem uchwały  oddano 14 głosów, głosy przeciw – 0 i 
wstrzymujące się – 2.

Uchwała Nr XLI / 364/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2006 r.

zał. nr 65

7) zaciągnięcia  pożyczki w 2006 r. – Budowa i przebudowa infrastruktury technicznej  
we wsi Sławoszowice  - I etap

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący  Rady  odczytał projekt 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. Wynik głosowania: głosowało 18 
radnych z tego glosy za – 16, przeciw – 0 i wstrzymujące się – 2.

Uchwała Nr XLI/365/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie zaciągnięcia  pożyczki w 2006 r.

zał. nr 66
8) zmiany budżetu Gminy Milicz na 2006 r.

Skarbnik Gminy Milicz poinformował, że w projekcie  uchwały zapisano zadanie – 
budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Szkole Podstawowej Nr2 i Szkole 
Muzycznej I Stopnia w Miliczu  na kwotę 200 tys. zł ( str 2 -  dział 630, rozdz. 63003 
§ 6050) .

Przewodniczący  Komisji Budżetowo – Gospodarczej Edward Milian poinformował, 
ze  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  przedłożoną  propozycję  –  zdecydowaną 
większością głosów.

 Radny Adam Jaskulski pytał o źródła pokrycia zobowiązania – budowy boiska?
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Skarbnik  Gminy  poinformował,  że  zwiększono  dochody  z  tytułu  podatku  od 
nieruchomości, jest także dobra prognoza jeśli chodzi o spływ podatków. 

           Radny Bronisław Bienkiewicz zauważył, że w przedłożonej propozycji są pozycje, na 
które nie może się zgodzić. Zapytał o to, czy zostało już zapłacone za wyjazd do USA  w 
kwocie 25 tys. zł .

Skarbnik  wyjaśniał,  że  jest  to  nagroda  dla  uczniów  którzy  zakwalifikowali  się  do 
międzynarodowego konkursu. Na koszty podróży złożyło się  szereg sponsorów.

Radny Bronisław  Bienkiewicz dociekał – czy ta kwota została już zapłacona?

Skarbnik nie umiał odpowiedzieć , twierdził najprawdopodobniej środki założyła Szkoła.
  
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  i  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem 
uchwały.  Wynik  głosowania:  głosowało  17  radnych,  z  tego  głosy  za  11,  przeciw  –  5  i 
wstrzymujące się – 1.

Uchwała Nr XLI/ 366/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

w sprawie zmian budżetu Gminy Milicz na 2006 r.

zał. nr 67

9) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krotoszyn z 
przeznaczeniem  na remont schroniska dla bezdomnych zwierząt

  Pytań  i  uwag  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  Przewodniczący   Rady  odczytał 
projekt  uchwały  i  zarządził  glosowanie  nad  przyjęciem  uchwały.  Wynik  głosowania: 
glosowało 18 radnych, Rada  uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI / 367/06
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 29 czerwca 2006 r.

o  zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krotoszyn z 
przeznaczeniem  na remont schroniska dla bezdomnych zwierząt

zał. nr 68

W punkcie 8 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie:

1) odpowiedzi na skargę ( na działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej),
Przewodniczący  Rady   odczytał  tekst  projektu  uchwały  będącej  odpowiedzią  na 
skargę na działalność Dyrektora  Ośrodka  pomocy Społecznej w Miliczu.
Zapytał- czy są uwagi lub pytania  do przedłożonego projektu uchwały?
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Z uwagi  na  brak  pytań  i  uwag Przewodniczący   Rady  zarządził  glosowanie  nad 
przyjęciem uchwały.   Wynik  głosowania:   głosowało  18  radnych,  Rada   uchwałę 
przyjęła jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/368/06
Rady Miejskiej w Miliczu

z dnia 29 czerwca 2006 r.
w sprawie odpowiedzi na skargę

zał. nr 69

2) odpowiedzi na skargę ( na działalność Burmistrza Gminy Milicz),
Przewodniczący  Rady   odczytał  tekst  projektu  uchwały  będącej  odpowiedzią  na 
skargę na działalność Burmistrza Gminy Milicz Zapytał- czy są uwagi lub pytania  do 
przedłożonego projektu uchwały?   Z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący 
Rady  zarządził glosowanie nad przyjęciem uchwały.  Wynik głosowania:  głosowało 
18 radnych, Rada  uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/369/06
Rady Miejskiej w Miliczu

z dnia 29 czerwca 2006 r.
w sprawie odpowiedzi na skargę

zał. nr  70
W punkcie 9 porządku obrad –  Interpelacje i zapytania – Przewodniczący  Rady 
poinformował, że  interpelacji nie było.
Z uwagi na to, że nie zgłoszono zapytań przystąpiono do realizacji  następnego punktu 
-  Komunikaty, wolne głosy i wnioski.

Głos zabrali :

Radny  Dariusz  Stasiak  wyraził  zadowolenie  z  faktu,  że  posiedzenie  Rady  jest 
nagrywane i będzie emitowane w  telewizji kablowej. Wyraził myśl, że w przyszłej 
kadencji  na  fotelu  Burmistrza   zasiądzie  Damian  Stachowiak,  aby  zaprzestać 
wydawania bzdurnych decyzji. Twierdził, że  „statek tonie” za przyczyną tej koalicji, a 
sposób działania  przypomina lata 70 – te. Koszty takiego działania w skali kraju były 
dramatyczne. Skutki takich działań dla tej Gminy będą jeszcze bardziej dramatyczne. 
Z § 71 kk dawniej za pewne działania dawano „czapę”. Rada nie odpowiada za swoje 
działania . Brano setki tysięcy zł z budżetu Gminy bezpodstawnie – chodzi o diety 
radnych. Uważa, że Burmistrz w  kontekście swej wypowiedzi powinien wyjść z sali 
ale jest  głosem , który „jak orkiestra, która grała do końca”.

Radny  Milian  prosił,  aby  na  tej  sali  nie  obrażać  ogółu,  zapewnił  iż  już  czytał 
wystąpienia radnego w lokalnej prasie. Przypomniał radnemu iż Ten w latach 70 – 
tych zdobywał wykształcenie za darmo. Zapowiedział, że będzie sporządzony wykaz 
zadań  jakie  zostały  zrealizowane  w  tej  kadencji,  zapewnił  iż  starano  się  dobrze 
pracować.

Radny Stasiak wnioskował, aby w zapowiadanym  wykazie zadań  podać jeszcze za 
ile je wykonano.

Radny Milian kontynuując  swoja wypowiedź stwierdził, iż jeśli radny Stasiak uważa, 
że na tej sali są przestępcy, to sprawę należy skierować do prokuratury.
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Rady Stasiak sprostował – mówiłem o latach 70 tych.

Przewodniczący  Rady  wyraził  zrozumienie,  że  zbliża  się  kampania  wyborcza, 
zaproponował aby dać  sobie czas z kampanią  do września.

Radny Bronisław Bienkiewicz zarzucił, że rzucał Burmistrzowi i koalicji, że  się rzuca 
z  motyką  na  księżyc  podejmując  działania  inwestycyjne  nie  mając  na  nie 
sfinansowania.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady 
poinformował, że w związku z okresem wakacyjnym nie zamierza zwoływać sesji w 
trakcie  lipca  i  sierpnia,  chyba  że  będzie   potrzeba  zwołania  sesji  w  trybie 
nadzwyczajnym.  Życzył  wszystkim  bezpiecznych  wakacji.  O  godz.  17,  30 
Przewodniczący Rady  ogłosił zamknięcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Miliczu.

Protokółowała                                                                 Przewodniczący Rady

Halina Kusch                                                                         Edward Rybka
( inspektor)   
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